

T I S C H & T A F E L

N° 41
PARADISE BIRDS



STAATLICHE PORZELLAN-MANUFAKTUR
MEISSEN GMBH

N°41 PARADISE BIRDS



SERVICE

SET

FORM

N°41

DESIGN

MANUFAKTUR MEISSEN 2018

HISTORISCHER BEZUG
(HISTORICAL REFERENCES)

MEISSEN ARCHIV (MEISSEN ARCHIVE)

(DE)

Mit „Paradise Birds“ erstrahlt die puristische Serviceform No 41 in neuem Dekor – ein gestalterisches Visavis historischer Vogeldarstellungen auf farbigem Grund und grafisch adaptierter „Royal Blossom“ Blüten auf den Tellerfahnen. Letztere sind das Ergebnis intensiver Farbstudien, bei denen Pastelltöne in einem aufwendigen Verfahren fünf Mal übereinander appliziert werden. Durch die Überschneidung entsteht das einzigartige Farbschema. Die Vogeldarstellungen stammen aus dem Dekorarchiv der Manufaktur. Alle Einzelteile lassen sich mit sämtlichen Varianten der Form No 41 kombinieren.

(EN)

In the “Paradise Birds” collection, the sleek N° 41 service acts as the canvas for two brand new designs – a juxtaposition of historic bird illustrations set against richly coloured background, and the graphically adapted “Royal Blossom” flowers adorning the lips of the plates. The latter are the result of in-depth colour studies in which pastel hues are layered on top of one another five times in an elaborate technique. The overlapping layers create a one-of-a-kind colour scheme. The bird illustrations were chosen from the manufactory’s extensive design archive. All individual pieces can be combined with any design variant of the N° 41 collection.



„PARADISE BIRDS JADE“,
VORSPEISE- & DESSERTTELLER
(STARTER & DESSERT PLATE)
Ø 22 cm
79A500-41473-1



„PARADISE BIRDS JADE“,
SPEISETELLER (DINNER PLATE)
Ø 29 cm
79A500-41479-1



„PARADISE BIRDS SKY“,
VORSPEISE- & DESSERTTELLER
(STARTER & DESSERT PLATE)
Ø 22 cm
79A502-41473-1



„PARADISE BIRDS SKY“,
SPEISETELLER (DINNER PLATE)
Ø 29 cm
79A502-41479-1



„PARADISE BIRDS BLUSH“,
VORSPEISE- & DESSERTTELLER
(STARTER & DESSERT PLATE)
Ø 22 cm
79A501-41473-1



„PARADISE BIRDS BLUSH“,
SPEISETELLER (DINNER PLATE)
Ø 29 cm
79A501-41479-1



„PARADISE BIRDS SKY“,
BROTTELLER
(BREAD & BUTTER PLATE)
Ø 17 cm
79A503-41501-1



„PARADISE BIRDS SKY“,
PLATZTELLER (SERVICE PLATE)
Ø 33 cm
79A509-41478-1



„PARADISE BIRDS JADE“,
PLATZTELLER (SERVICE PLATE)
Ø 33 cm
79A508-41478-1



„PARADISE BIRDS JADE“,
BROTTELLER
(BREAD & BUTTER PLATE)
Ø 17 cm
79A506-41501-1

